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Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro6b? w imieniu mieszkaricow

osiedla Kazimierza Wielkiego o zbudowanie chodnikaprzy ulicy

14-go Pulku Piechoty od skrzylowania zu\ic4Zytni4w kierunku

ulicy Polnej do wysoko$ci bloku Polna m 47 .

Proszg r6wniez o wytyczenie pas6w w tym miejscu dla bezpiecznego

przejScia pieszych, a mvlaszcza dzieci idacych do i ze Szkoty

Podstarvowej w 2.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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